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Styrelsen har under året haft följande sammansättning

Ordförande
Vice ordförande
Kassor
Sekreterare
Ledamot

Styrelsesuppleanter

Revisorer har under året varit

Revisorssuppleant har under året varit

Maskinister har under året varit

Esa Pasanen
Gunnar Larsson
Ulla Pettersson
Leif Kristoffersson
Hanna Morell

Linda Olovsson (1:a)
Per-Erik Färd igsson (2 "a)

Minna Forsling
Johan Olsson

Andre Ahlin

Bernt Nordqvist
Claes Lundberg

Jan Eklund (gård nr 1)
Vakant (gård nr 2)
Lennart Westin (gård nr 3)
Karin Kock (gård nr 4)

Kontaktpersoner för gårdarna har under året varit

Gård l Jasmina & Predrag Vitkoviö, Bronskittelgatan 6
Gård 2 Fredrik och Delfina Karlsson, Bärnstensgatan 10
Gård 3 Bo Lenander & Ulla Pettersson, Kultyxgatan 16
Gård 4 Gelavesh Babataheri, Lurblåsargatan 1

Valberedningen har under året varit



Styrelsen har haft 10 st protokollförda möten. Styrelsen har gjort besiktning och
inventering av foreningens anläggningar och inventarier i enlighet med gällande
stadgar. Styrelsen har dessutom låtit en extern besiktningsman besiktiga
samfällighetsforeningens lekutrustn ing.

Den av styrelsen tillsatta lekplatsgruppen har i samråd med styrelsen under året sett
till att samfällighetsföreningen fått uppdaterade lekplatser. Lekplatserna kommer att
färdigställas under våren 2018. Styrelsen har bedömt att det inte behövs en särskild
taxeökning enbart med hänvisning till lekplatsinvesteringen. lnvesteringen kan istället
läggas in i den övriga budgeten trots att stämmans gett styrelsen mandat att höja
kvartalsavgiften med max 150 kr/kv med hänvisning till nämnda investering. I

enlighet med styrelsens forslag till budget som framkommer längre bak i denna
årsmöteshandling så föreslås en oförändrad taxa under 2018.1 enlighet med
styrelseförslag på budget så höjs taxan med 100 kr/kv fr.o.m. Q1 2019 och i denna
höjning ingår bl.a. allmänna kostnadsökningar samt lekplatsuppdateringarna.

Styrelsen har även haft en värmegrupp som under året haft ett antal möten med
anledning av den utredning som stämman beslutade om förra året. Värmegruppens
arbete sammanfattas i särskild handling.

Utöver det sagda har styrelsen vidare sett till att huvudavloppsstammar spolats rena
med jämna mellanrum, snöröjning har utförts vid behov samt så har styrelsen
upphandlat en totalentreprenad om att byta ut samfällighetens vattenledningar samt
besiktning av befintliga dagvatten- och avloppsrör som bl.a. är placerade under
radhuskropparna. Arbetet med bytet av vattenledningarna och besiktningarna pågår
för tillfället och beräknas vara klara under Q2 2018.

Mer info om styrelsens arbete finns att finna på samfällighetens hemsida som den
webbansvarige, Leif Kristoffersson, fortlöpande u ppd aterar. Ad ressen till
samfäl I ig hetens hemsida ä r: wrnnru.vi I laaga rna. se/b ronsyxan.
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